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Az ülés helyszíne: Budapest, Erdészeti
Információs Központ.

Az ülést megnyitva Kiss László el-
nök köszöntötte Zambó Péter államtit-
kár urat, az Egyesület leköszönõ elnö-
két, a megjelent küldötteket, az
elnökség és az Ellenõrzõ Bizottság
megjelent tagjait, Tóth Gábort a Díjbi-
zottság elnökét és az érdeklõdõ tago-
kat. Megállapította, hogy 40 fõvel a
küldöttgyûlés határozatképes. A jegy-
zõkönyv vezetésére Elmer Tamás fõtit-
kárt, hitelesítõknek Kissné Szabó Gab-
riellát és Kovács Andrást, a
Szavazatszámláló Bizottság elnökének
Sere Ferencet, tagjainak Für Tamást és
Puskás Lajost (Koczka Zoltánt abban
az esetben, ha nem érkezik meg Pus-
kás Lajos) javasolta, melyeket a kül-
döttgyûlés tartózkodás és ellenszava-
zat nélkül elfogadott. Ezután ismertette
a napirendet, melyet a küldöttek tar-
tózkodás és ellenszavazat nélkül elfo-
gadtak.

Az elsõ napirendi pont keretében
Zambó Péter leköszönõ elnök köszön-
tötte a megjelenteket. Köszöntõjében
hangsúlyozta, hogy nagyon nehéz dön-
tést kellett meghoznia az elnöki tiszt-
ségrõl való lemondással, de szakmai pá-
lyafutása legszebb idõszakaként tekint
az elmúlt 10 esztendõre. Az elért ered-
mények között kiemelte a jubileumi er-
délyi vándorgyûlést, az egyesület társa-
dalmi szerepvállalásának sokrétû
megnyilvánulását, annak folyamatos
bõvülését, valamint az Egyesület stabil
pénzügyi helyzetét, amely jó alapot je-
lent a megkezdett munka folytatásához,
a kitûzött célok eléréséhez. A leköszö-
nõ elnök hangsúlyozta, hogy például a
Székház, valamint a Hermeszi Idõsott-
hon kapcsán megfogalmazott elképze-
lések még nem valósultak meg, de hi-
szi, hogy utódja – Kiss László elnök úr
– is minden tõle telhetõt meg fog tenni,
folytatni fogja a megkezdett közös utat,
amelyhez támogatásáról biztosította.

Ezután Kiss László elnök úr is mél-
tatta Zambó Péter leköszönõ elnök
urat, és biztosította a küldötteket is,
hogy az elnökség 2018-ban megfogal-
mazott stratégiájának, céljainak szelle-
mében fogja vezetni Egyesületünket,
ezzel is biztosítva a folytonosságot.

Nagy Frigyes Vince, mint újonnan
megválasztott alelnök is megköszönte

a bizalmat, majd röviden bemutatko-
zott azok számára, akik esetleg kevés-
bé ismernék.

A második napirendi pont kereté-
ben Kiss László elnök tájékoztatja a
Küldöttgyûlést, hogy az idei esztendõ-
ben a járványügyi intézkedések követ-
keztében elhalasztásra került a
151. Vándorgyûlés, ezzel együtt a ki-
tüntetések átadásának tradicionális
eseménye az ünnepi közgyûlés is. Mi-
vel az éves kitüntetések megítélése,
azok ünnepélyes átadása Egyesületünk
kiemelt eseménye, így az idei évben
annak is megtalálva a méltó alkalmat,
terveink szerint az Erdõk Hete nyitó-
rendezvényén 2020 szeptemberében,
Mátrafüreden kerülne sor. Kiss László
elnök tájékoztatta a küldötteket, hogy
az idei évben az Örökös Tagsági Dísz-
oklevél kitüntetést nem adományoz az
Egyesület, majd felkérte Tóth Gábort,
a Díjbizottság elnökét és a Szavazatsze-
dõ Bizottságot a többi kitüntetési javas-
lat ismertetésére és a kitüntetésekkel
kapcsolatos szavazás lebonyolítására.
Tóth Gábor a Díjbizottság elnöke be-
számolt a 2020. évi egyesületi kitünte-
tések jelölési folyamatáról és a Díjbi-
zottság ezzel kapcsolatos munkájáról.
Tóth Gábor elõterjeszti a Díjbizottság
által készített, az elnökség által 2020.
július 22-i ülésen jóváhagyott, rangsor-
ba állított javaslatot a kitüntetettek sze-
mélyére. Ezt követõen a Szavazatszám-
láló Bizottság elnöke ismertette a
kitüntetettek személyére történõ szava-
zás rendjét. Idõközben 3 fõ küldött ér-
kezett, így a Szavazatszámláló Bizott-
ság elnöke és a tagjai 43 szavazólapot
osztottak ki a küldötteknek. A szava-
zólapok begyûjtését követõen, a sza-
vazatszámlálás alatt a harmadik napi-
rendi pontot tárgyalták a teremben
maradó küldöttek. 

A harmadik napirendi pont kereté-
ben Kiss László elnök a 2019-es év gaz-
dálkodását értékelve elfogadásra java-
solta a beszámolókat. Az Egyesület
értékesítési bevétele a kiadványoknak
köszönhetõen nõtt, az adományok is
jelentõs nagyságrendet érnek el, amit
külön megköszönt az adományozók-
nak. A kiadások között felhívta a figyel-
met a jelentõs postai költségekre, ami
az Erdészeti Lapok határon innen és tú-
li terjesztésébõl tevõdik össze. Alelnök

úr kiemelte, hogy az Erdei Vándortábor
Program továbbra is nagyon jelentõs
szereppel bír az Egyesület életében, ezt
a mérlegfõösszeg is mutatja. A Program
jelentõs elõrelépést jelent a társadalmi
elfogadottságban, az Egyesület jó meg-
ítélésében, ágazati kommunikációs
haszna is vitathatatlan. A tagdíjbevéte-
lek (3335 fõs tagság) 2019-ben is stabi-
lak, a közel 40 millió forintos szintet
tartják. Az SZJA 1% felajánlások kismér-
tékben nõttek. A közhasznúsági muta-
tók a 2019-es mûködés alapján is telje-
sültek. Az Egyesület sokszínû, sikeres
társadalmi és ágazati tevékenységet
folytatott, amelyre alapozható a jövõ-
beli elõremutató mûködés is.

Bak Julianna, az Ellenõrzõ Bizottság
elnöke beszámolt az Ellenõrzõ Bizott-
ság 2019-es tevékenységérõl. Az EB az
Egyesület beszámolójának minden té-
telét átvizsgálta és azt megfelelõnek ta-
lálta, megállapította, hogy az Egyesület
2019-ben a tervezett tevékenységeket
teljesítette, a megvalósult tevékenysé-
gekre a források rendelkezésre álltak.
Gazdálkodása jó, eszközökben és for-
rásokban jelentõs növekedést ért el. A
25 mFt-os értékpapír-állomány további
lekötését, a jelenlegi banki költségek
és hozamok mellett nem javasolja. Az
egyéni és jogi tagdíjak az alaptevé-
kenységek ellátására fedezetet nyújta-
nak, ami a mûködés folytonosságát te-
szi lehetõvé. 2019-es gazdálkodásával
az Egyesület megõrizte pénzügyi stabi-
litását. Az EB a küldöttgyûlési elõter-
jesztéseket ellenõrizte, a 2019-es be-
számolók elfogadását javasolja.

Holdampf Gyula küldött hozzászólá-
sában nyomatékosította a megjelentek-
ben, hogy az Egyesület tevékenysége az
elmúlt 7 esztendõben hétszeresére
emelkedett, amely nagyságrendi válto-
zás, de egyenletes és komoly ered-
ménynek tartja, így õ is elfogadásra ja-
vasolja a beszámolót.

9./2020. (07. 29.) küldöttgyû-
lési határozat: A Küldöttgyûlés
az OEE 2019. évi beszámolóját és
annak közhasznúsági mellékletét
347 720 eFt mérlegfõösszeggel és
12 579 eFt közhasznú tevékeny-
ségbõl származó eredménnyel
elfogadja.

A szavazáson jelen van 40 fõ
küldött. Szavazatok: 40 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

(A küldöttek közül 3 fõ a sza-
vazatszedõ bizottság tagjaként a
szavazáskor nem tartózkodott a
teremben.)
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A negyedik napirendi pontban Kiss
László elnök felkérte Elmer Tamás fõtit-
kárt, hogy ismertesse az Egyesület 2020.
évi munkatervét és pénzügyi tervét,
amit a Küldöttek korábban e-mailben
megkaptak. A Fõtitkár kiemelte, hogy
az adott év tervezését jelentõsen befo-
lyásolja a járványügyi helyzet következ-
tében elhalasztott 151. Vándorgyûlés, a
megvalósuló Településfásítási Program,
valamint továbbra is meghatározó az Er-
dei Vándortábor Program. Kérte a Szak-
osztályok szakmai mûhelyként való mû-
ködtetését és az aktív egyesületi
munkát. Ennek támogatásáról biztosí-
totta a szakosztály-tisztségviselõket. Is-
mertette a könyvek és kiadványok je-
lentõs készleten lévõ tételeit, valamint
az új kiadvány tervezett ütemezését,
utalva a Trianon 100 éves évfordulójára
kiadásra kerülõ kötetre, amelynek elõ-
készületi munkái már lezárultak. 

Bak Julianna elnök az EB álláspont-
jának ismertetésekor azt kérte Elmer
Tamás fõtitkár úrtól, hogy csak fede-
zettel bíró feladatokat vállaljon az
Egyesület. Az egyes programokhoz
csak akkor kezdjünk hozzá, ha annak
pénzügyi forrása biztosított.

10./2020. (07. 29.) küldöttgyû-
lési határozat: A küldöttgyûlés
az OEE 2020. évi pénzügyi tervét
425 423 eFt bevétellel, 405 985
eFt kiadással és 19 438 eFt ered-
ménnyel tervezve elfogadja.

A szavazáson jelen van 40 fõ
küldött. Szavazatok: 40 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

(A küldöttek közül 3 fõ a sza-
vazatszedõ bizottság tagjaként a
szavazáskor nem tartózkodott a
teremben.)

Az ötödik napirendi pontban Elmer
Tamás elõterjesztette azon tagok név-

sorát, akiket az Alapszabály 7. § 1.6.
pontjában foglaltak szerint a küldött-
gyûlés határozata alapján, a tagdíj be
nem fizetése esetén, a titkárság írásban
fizetésre felszólítja és harmincnapos
határidõvel felmondja a tagsági viszo-
nyát. A névsort a helyi csoportokkal fo-
lyamatosan egyezteti a titkárság. Kérte
a tagok ismételt megkeresését, hogy a
felmondási idõn belül a tagdíj rendez-
hetõ legyen. Az esetleges felmondás
után mindenkinek lehetõsége van újra
csatlakozni az Egyesülethez.

11./2020. (07. 29.) küldöttgyû-
lési határozat: A küldöttgyûlés az
Alapszabály 7. § 1.6. pontja alap-
ján póthatáridõ megjelöléssel fi-
zetésre felszólítja a határidõre
tagdíjat nem fizetõ, az elõterjesz-
téshez csatolt listán szereplõ tago-
kat, mely póthatáridõ eredmény-
telen eltelte esetén az Egyesület a
tag tagsági jogviszonyát 30 napos
határidõvel megszünteti.

A szavazáson jelen van 43 fõ
küldött. Szavazatok: 43 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

Ezt követõen az elsõ napirendi pont
folytatásaként a Szavazatszedõ Bizott-
ság elnöke ismertette a kitüntetési sza-
vazások eredményét.

8/2020. (07.29.) küldöttgyûlé-
si határozat: Az Országos Erdé-
szeti Egyesület küldöttgyûlése
2020-ban a következõ személyek-
nek adományoz kitüntetéseket. 
Örökös Tagsági Díszoklevél –
Bedõ Albert Emlékérem
Pálmai István 78 pont
Nemes Zoltán 81 pont
Kaán Károly Emlékérem
Prof. em. Lett Béla 89 pont
Prof. dr. Rédei Károly 103 pont

Decrett József Emlékérem
Tóth János 80 pont
Boleman György Géza 102 pont
A 151. Vándorgyûlés szervezõje
által javasolt személy
Németh Imre 43 szavazat
Elismerõ Oklevél
Altrichter Sándor 43 szavazat 
András Róbert 42 szavazat
Babos Imréné 42 szavazat
Benke János 43 szavazat
Dobos László 42 szavazat
Fenesi László 43 szavazat
Ferbert Mihály 43 szavazat
Horváth Gábor 42 szavazat
Lászka István Attila 42 szavazat
Némedy Zoltán 43 szavazat
Radó Zoltán 42 szavazat
Stastny Gyula 42 szavazat
Vígh Ilona 42 szavazat

A szavazáson jelen van 43 fõ
küldött. Szavazatok: 43 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

Az eredmények kihirdetése után
Bogdán József a Díjbizottság tagja kö-
szönetét fejezte ki a küldötteknek,
hogy az új – hatékonyabb és biztonsá-
gosabb – szavazási rendszerhez ilyen
fegyelmezetten alkalmazkodtak. 

Az Egyebek napirendi pontban Kiss
László elnök úr a szakosztályok ösztön-
zésére, szakmai mûhelyként történõ mû-
ködésére biztatott és kért mindenkit. 

Fõtitkár úr rövid tájékoztatást adott
a környezeti nevelési programokról,
valamint a fontos fejlesztésként meg-
valósuló tagnyilvántartó rendszer hely-
zetérõl. A küldöttek tájékoztatást kap-
hattak továbbá a Településfásítási
Programról, melyben a helyi csopor-
toknak fontos szerepe lesz az ültetési
események során.

Nagy László fõszerkesztõ úr az Er-
dészeti Lapok helyzetérõl, valamint a
Trianon- kiadvány állásáról adott tájé-
koztatást. 

Végül Nagy Frigyes Vince a helyi
csoport rendezvények szakszemélyzeti
továbbképzésként történõ megvalósí-
tására hívta fel a figyelmet.

Az ülés végén Kiss László elnök
megköszönte a megjelent küldöttek
aktív részvételét, és bezárta a küldött-
gyûlést.

kmf.
Elmer Tamás

jegyzõkönyvvezetõ 
Kiss László

elnök  
Hitelesítõk:

Kovács András
Kissné Szabó Gabriella  
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